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Protokół Nr XLIX/1/2013 

z XLIX sesji Rady Miasta Rzeszowa,  zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta 

Rzeszowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) odbytej w dniu 

15 marca 2013 r. w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    

16 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia 

XLIX sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych, Prezydenta 

Miasta Rzeszowa, jego Zastępców i współpracowników (lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu), przewodniczących Rad Osiedli (lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu) oraz przedstawicieli mediów. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sesja została zwołana na wniosek 

Prezydenta Miasta Rzeszowa, na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik  

nr 4 do protokołu). Następnie zawiadomił, iż w porządku obrad XLIX nadzwyczajnej 

sesji Rady Miasta Rzeszowa przewidziane są trzy punkty (porządek obrad stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa.  

3. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 

3 „MALUCH”. 

 

Wobec braku uwag do proponowanego porządku obrad, przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 1 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. (projekt 

uchwały, wraz z załącznikami, stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Poinformowała, że zmiana, która została wprowadzona do projektu uchwały 

budżetowej oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczy tylko i wyłącznie kwoty 

przeznaczonej na budowę żłobka przy ul. Bł. Karoliny w Rzeszowie w ramach 
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Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

„MALUCH”. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

  

Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. 

została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 2 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Rzeszowa (projekt uchwały, wraz z załącznikami, stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 3 

Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy Urzędu 

Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji projektu w ramach Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH” (projekt uchwały, wraz z załącznikami, 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

 

Radny Pan Mirosław Kwaśniak – zapytał jaka przewidywana jest liczba miejsc  

w ww. żłobku? 

 

Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy Urzędu 

Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, że przewidywanych jest 100 miejsc dla dzieci.  

 

Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zabierając głos w dyskusji poinformowała,  

że budowa żłobka jest bardzo popierana przez mieszkańców Osiedla Kotuli. Dodała, 

że lokalne podziękowanie wynika głównie z faktu, iż od 2011 roku urodziło się tam 

ok. 200 dzieci, stąd tak duże zapotrzebowanie na ww. inwestycję. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

„MALUCH” została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował o zakończonej 

inwestycji – Hotelu 5* „Bristol Tradition & Luxury”, mieszącym się na Rynku 20-23 

w Rzeszowie. Zauważył, że jest to przepiękny obiekt, na światowym poziomie,  

w którym zastosowano połączenie nowoczesnego wzornictwa i komfortu, 

natchnione regionalnym stylem. Dodał, że hotel został wybudowany przez 

inwestorów i wykonawców z Rzeszowa i liczba hoteli stale wzrasta (obecnie jest ich 

26). 

Przy okazji zwrócił uwagę na artykuł opublikowany w gazecie „Rzeczpospolita”  

w dniu 14 marca 2013 r. pt. ”Rzeszów lepszy od Gdańska” (kopia artykułu stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu). Według badań przeprowadzonych przez ekspertów 

Programu Narodów Zjednoczonych ds. Rozwoju (UNDP) na zlecenie resortu 

rozwoju regionalnego wyróżniono powiaty, w których żyje się najlepiej. Z raportu 

wynika, że mieszkańcy Warszawy mają najwyższy standard życia, później Kraków, 

Poznań oraz Rzeszów. Kończąc swoją wypowiedź dodał, że pomimo tego,  

iż Rzeszów stale pnie się do góry, nadal trzeba budować solidny autorytet, tak 

aby każdy był dumny, że mieszka w tym mieście. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – nawiązując do 

wypowiedzi Pana Prezydenta wskazał również na inny artykuł Konrada Niklewicza 

zamieszczonego w „Rzeczpospolitej” 13 marca 2013 r. o rzekomym marnotrawieniu 

pieniędzy z funduszy europejskich (kopia artykułu stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu). Autor wskazuje pozytywny przykład wykorzystania środków 

finansowych: „przedsiębiorstwa działające w słynnej podrzeszowskiej Dolinie Lotniczej, 

gdzie ze specjalistycznych szkoleń, możliwych dzięki funduszom unijnym, skorzystało bądź 

skorzysta 2,5 tys. osób”. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – zwrócił uwagę na bardzo trudne warunki na drogach 

spowodowane dużymi opadami śniegu. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że władze 

Miasta robią wszystko, aby usprawnić ruch i poprawić warunki jazdy kierowcom. 

Poinformował także, że wystosował pismo do dyrektorów szkół z pozwoleniem na 

odwołanie zajęć lekcyjnych (jeżeli dyrektor szkoły uzna to za zasadne). 

 

Radny Pan Witold Walawender – zauważył, że bardzo potrzebna jest sygnalizacja 

świetlna na skrzyżowaniu ul. Krzyżanowskiego i Armii Krajowej, gdzie niedawno 

miał miejsce kolejny śmiertelny wypadek. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dodał, że równie 

zasadna jest reorganizacja i wprowadzenie zmian na skrzyżowaniu Al. Powstańców 

Warszawy z ul. Krzyżanowskiego. 
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że weźmie obie 

sugestie pod uwagę i rozważy je z osobami, które posiadają kompetencje  

w powyższej sprawie.  

 

  

Na XLIX nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 15 marca 2013 roku Rada Miasta 

Rzeszowa podjęła następujące uchwały: 

1. Uchwała Nr XLIX/930/2013 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2013 r. 

2. Uchwała Nr XLIX/931/2013 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa.  

3. Uchwała Nr XLIX/932/2013 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu  

w ramach Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi  

w wieku do lat 3 „MALUCH”. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Obrady trwały od godz. 1610 do godz. 1630. 

 

Przewodniczący 

Rady Miasta Rzeszowa 

 

Protokołowała:                                                                 Andrzej Dec 

 

Magdalena Kruk 

 

Sprawdził: 

    Dyrektor  

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

         Mirosław Kubiak 

 


